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§ Ärende Dnr Sida 
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§ 8  

Hållbarhetsvecka  
 
 

Beslut  
Informationen läggs till handlingarna.  

Dagens sammanträde  
Folkhälsosamordnare Ambjörn Thunberg informerar om 
hållbarhetsveckan och uppmanar rådets ledamöter att engagera sina 
föreningar. Under flera år har Mönsterås kommun ordnat bland annat 
hälsomässa, cykellopp och föreläsningar på temat folkhälsa. Nu vill 
kommunen samla arrangemang under en vecka under namnet 
hållbarhetsvecka, planerad till 4-10 oktober. Till hållbarhetsveckan vill 
kommunen gärna se att föreningar, företag och olika kommunala 
verksamheter och bolag är med och erbjuder evenemang och aktiviteter. 

Rådet diskuterar möjligheterna att erbjuda en föreläsning under veckan 
på temat ”universell utformning”. Ordförande återkommer med förslag 
på föreläsare.  
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§ 9  

Information – Socialnämnden 
 
 

Beslut  
Informationen läggs till handlingarna.  

Dagens sammanträde  
Socialchef Annelie Gollungberg informerar om följande:  

Under pandemin har receptionen på individ- och familjeomsorgen varit 
stängd. Trots detta har upplever de att tillgängligheten för medborgare 
har ökat. Medborgare kommer istället på bokade tider och är då 
garanterade att träffa den de söker. Det personliga mötet har inte 
försvunnit men som det var tidigare riskerade medborgare att få lämna 
receptionen utan uträttat ärende eftersom den handläggare de ville 
träffa inte fanns tillgänglig. I stort sätt samtliga ärenden i receptionen 
handlar om ekonomiskt bistånd. Rådet påpekar viken av det personliga 
mötet men tycker att det låter som kontaktvägarna in är tillräckliga.  

Nämnden kommer att påbörja projekteringen av en ny LSS bostad. Runt 
år 2022-2023 behöver ett nytt boende vara på plats för att täcka framtida 
behov. Nämnden tittar också på säkra särskilda boenden för personer 
med psykisk ohälsa och boenden för yngre dementa, det är svårt i en 
liten kommun att få till dessa boenden eftersom det inte handlar om så 
många personer.  

Träffpunkterna har varit stängda i ett år. Stor efterfrågan på att de ska 
öppna. Tidigast 1 september 2021 kommer de kunna öppnas. De har 
redan nu startat med gemensamma aktiviteter för de som redan bor på 
respektive boende.   

På frågan om syn- och hörselkonsulenten finns kvar svara Annelie att 
arbetsuppgifterna finns kvar men de kommer fördela uppgifterna på flera 
personer. 
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§ 10  

Information – Tekniska förvaltningen  
 
 

Beslut  
Informationen läggs till handlingarna.  

Dagens sammanträde  
Samhällsbyggnadschef Henrik Eriksson informerar om följande:  

Det finns inte plats för parkering på gatan utanför Svanen. Det finns 
däremot plats inne på gården som hör till fastighetsägaren Mönsterås 
Bostäder. Hyresgästerna bör framföra sitt önskemål till fastighetsägaren. 
Ordförande tar kontakt med styrelsen för Svanen och informerar om 
deras möjligheter att förhandla med Mönsterås Bostäder.   

Under vecka 25 kommer det att genomföras linjemålning i Mönsterås. 
Bakom Coop kommer det att bli en stor parkering för rörelsehindrade på 
kommunens mark.  

Reumatikerföreningen har ställt en fråga om det kommer att bli en ny 
rehabpool när Regionen bygger en ny hälsocentral i Mönsterås. 
Ordförande har ställt frågan till Regionen och socialförvaltningen. 
Regionen svarar att efter ett principbeslut 2017 bygger de inte nya 
bassänger i anslutning till hälsocentraler. I ett interpellationssvar till 
Madeleine Rosenqvist (KD) svarar regionråd Christer Jonsson (C) att 
regionen vill hyra av kommunen även i fortsättningen. Regionen ska inte 
bygga egna bassänger men vill underlätta för bad. Henrik Eriksson 
kommenterar att kommunens rehabpool som regionen hyr på Allégården 
är slut. Den tekniska livslängden har överskridits och regionen vill 
fortsätta hyra kommer renovering att krävas. Detta är ett politiskt beslut. 
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§ 11  

Övriga frågor  
 
 

Beslut  
Informationen läggs till handlingarna.  

Dagens sammanträde  
Rune Carlsson läser upp förslag på utskick till kommunens nämnder och 
styrelser för att ta reda på hur de arbetar med tillgänglighetsfrågor. 
Utskicket ska kompletteras med frågor kring hur nämnder och styrelser 
jobbar för att öka tillgängligheten.  

Carina Holmberg Olofsson (C), Renée Solstad (S) och 
folkhälsosamordnare Ambjörn Thunberg har varit med på en utbildning i 
strategisk styrning av funktionshinderpolitiken. Där diskuterades bland 
annat hur vi kan jobba med en plan för tillgänglighetsplan/program. Det 
rekommenderades att tillgänglighetsfrågan ska ingå i samtliga planer 
kopplade till Agenda 2030.  

Ordförande bjuder in Moa Brännström som arbetar med 
tillgänglighetsfrågor på Länsstyrelsen till ett av rådets kommande möten.  

Ordförande informerar om att kommunens nya hemsida kommer vara 
klar inom kort. Den kommer att vara tillgänglighetsanpassad. Enkelt och 
tillgängligt språk och redaktörerna ska utbildas i klarspråk.  
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§ 12  

Nästa möte  
 
 

Beslut  
Nästa möte med Tillgänglighetsrådet äger rum måndagen den 27 
september klockan 16:30. 

7S
ig

na
tu

re
 re

fe
re

nc
e:

 4
5f

da
8c

3-
2f

e9
-4

e6
9-

bf
2e

-1
62

bc
64

07
78

d



	
 
Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Kommunsekreterare : Frida Welin

Ledamot : Åsa OttossonOrdförande: Carina Holmberg Olofsson
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